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Protokół  

z obrad LX sesji Rady Miasta 

Rawa Mazowiecka z dnia 28 marca 2024 r. 

 

Sesja Rady Miasta odbyła się w Sali widowiskowej Miejskiego Domu Kultury w Rawie 

Mazowieckiej. Uczestniczyło 13 radnych.  

Była to ostatnia, uroczysta sesja Rady Miasta VIII kadencji.  

Ponadto w sesji uczestniczyli : Przewodnicząca Rady Powiatu- Maria Charążka, Starosta 

Rawski- Tomasz Góraj, pani Anna Krajewska- która otrzymała tytuł Honorowego obywatela, 

Burmistrz Miasta- Piotr Irla, Zastępca Burmistrza- Artur Piotrowski, Skarbnik Miasta, 

Sekretarz Miasta, Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, dyrektorzy szkół, kierownicy 

jednostek organizacyjnych Miasta, Przewodnicząca Młodzieżowej Rady Miasta- Aleksandra 

Gierach, przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów- Teresa Cieciorek,  zaproszeni 

przedstawiciele organizacji i inni zaproszeni goście.  

 

Obrady LX sesji Rady Miasta VIII kadencji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna 

Dębska. Powitała zaproszonych gości, publiczność oraz radnych przybyłych na sesję. Na 

podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. Obecnych 13 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad.  

 

Burmistrz Miasta Piotr Irla zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

punktów: 

- Autopoprawka do budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok 

- Udzielenie pomocy finansowej dla powiatu rawskiego. 

 

Wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

autopoprawki do budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok został przyjęty jednogłośnie. 

Głosowało 13 radnych, za- 13, przeciw-0, wstrzymujących-0. 

Punkt ten wszedł do porządku jako 5a.  

 

Wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego udzielenia 

pomocy finansowej dla powiatu rawskiego został przyjęty jednogłośnie. 

Głosowało 13 radnych, za- 13, przeciw-0, wstrzymujących-0. 

Punkt ten wszedł do porządku obrad jako 8.  

 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska przedstawiła proponowany porządek  

obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  
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2. Przyjęcie  porządku obrad.  

3. Wręczenie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rawa Mazowiecka.  

4. Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji Rady Miasta. 

5. Zmiana budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok. 

6. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Rawa Mazowiecka na lata 2024-2027 i prognozy długu. 

7. Zaciągnięcie pożyczki. 

8. Udzielenie pomocy finansowej dla powiatu rawskiego. 

9. Określenie wykazu kąpielisk na terenie miasta Rawa Mazowiecka oraz sezonu 

kąpielowego w 2024 roku. 

10. Zaliczenie drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

11. Przyznanie pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem 

użytkowym. 

12. Dopłaty z budżetu miasta Rawa Mazowiecka do cen wody i ścieków dla wybranych 

grup odbiorców usług określonych w taryfie dla zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Miasta Rawa Mazowiecka.  

13. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Rady Seniorów. 

14. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej. 

15. Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji i Rady Miasta.  

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta o jego pracy między sesjami.  

17. Interpelacje, zapytania. 

18. Sprawy różne. 

19.  Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3 Wręczenie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rawa Mazowiecka.  

W tym momencie nastąpiło uroczyste wprowadzenie sztandaru Miasta Rawa Mazowiecka.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poinformowała,  że w dniu 16 stycznia 2024 r. na jej 

ręce wpłynął wniosek o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rawa Mazowiecka Pani Annie 

Krajewskiej. Wniosek ten został złożony przez Pana Marcina Broniarczyka- dyrektora Muzeum Ziemi 

Rawskiej i Panią Elżbietę Górską- prezes Rawskiego Stowarzyszenia Rozwoju Ziemi Rawskiej.  

Wniosek spełniał wszystkie wymogi formalne, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady 

Miasta  wystąpiła z zapytaniem do pani Krajewskiej czy przyjmie ten zaszczytny tytuł. Po 

otrzymaniu pozytywnej odpowiedzi Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zwróciła się do 

Burmistrza Miasta o przygotowanie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta Rawa Mazowiecka. 

Stosowna uchwała w tej sprawie została podjęta przez Radę Miasta Rawa Mazowiecka na sesji w 

dniu 22 lutego 2024r. Przewodnicząca Rady Miasta odczytała uchwałę nr LIX/ 490/24  w sprawie 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Rawa Mazowiecka.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska oddała głos Panu Marcinowi 

Broniarczykowi, który przybliżył sylwetkę Pani Anny Krajewskiej. 
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Po wystąpieniu Pana Młynarczyka Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska wraz z 

Burmistrzem Miasta dokonali uroczystego wręczenia Pani Annie Krajewskiej tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta Rawa Mazowiecka.  

Pani Anna Krajewska podziękowała za otrzymanie tak zaszczytnego tytułu i odebrała 

podziękowania od innych, m.in. od przedstawicieli Miejskiej Biblioteki Publicznej . 

 

W tym miejscu Burmistrz Miasta korzystając z okazji zaprezentował nagranie, podsumowujące 5 

lat swojej kadencji.  

 

Po tym nagraniu Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zarządziła 25 minut przerwy.  

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad LIX Sesji Rady Miasta. 

Nie było uwag do protokołu z obrad LIX sesji Rady Miasta. 

 

Ad. Zmiana budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok.  

 

Temat referowała Skarbnik Miasta Jolanta Witczak.  

Najpierw przedstawiła założenia autopoprawki. 

 

Przedkładam Wysokiej Radzie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie  zmiany budżetu 

Miasta na 2024 rok, która dotyczy zmiany w planie wydatków budżetu,  poprzez 

wprowadzenie następujących zmian:  

1/ Wprowadza się do planu wydatków w dziale 600, rozdziale 60014 dotację dla Powiatu 

Rawskiego w kwocie 50 000 zł z przeznaczeniem na ” Poprawa bezpieczeństwa ruchu 

pieszych na terenie Powiatu Rawskiego – remont chodnika w ul.Niepodległości w Rawie 

Mazowieckiej”. 

2/ wprowadza się zwiększenie o kwotę 200 000, 00 zł planowanych wydatków na zadanie 

inwestycyjne „ Adaptację budynku przy ulicy Warszawskiej na potrzeby świetlicy 

środowiskowej” w dziale 853, rozdziale 85395 . 

 

3/ Środki na zadania określone w pkt 1-2 przenosi się ze zmniejszenia planowanych 

wydatków na zadanie inwestycyjne „ Budowa ul. Paska w Rawie Mazowieckiej” w dziale 600, 

rozdziale 60016. 

 

Radny Leszek Jarosiński powiedział, że na Komisji Prawa i Porządku nie omówiono sprawy 

dotyczącej rozbudowy świetlicy, proszę o szczegółowe informacje.  

 

Burmistrz Piotr Irla powiedział, że otwarcie ofert było o godz. 12 czyli już po posiedzeniu 

komisji. W przetargu wpłynęły 3 oferty , najtańsza na ok 670 tys , druga 700, a trzecia na 
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ponad milion złoty. My w budżecie zabezpieczyliśmy na to 300 ty szł.  

Z panią pastor uzgodniliśmy, że pod świetlicę środowiskową zajmiemy piętro parafii kościoła 

ewangelickiego . Pani pastor pozyskała 250 tyś zł , wyłoniono wykonawcę. Prace zostały 

zakończone, teraz miasto będzie dalej remontować, dlatego właśnie został rozpisany 

przetarg. 

Radny Leszek Jarosiński zapytał czy będzie to umowa dzierżawy, odpłatny wynajem i na jaki 

okres? 

 

Burmistrz Piotr Irla udzielił odpowiedzi. 

Będzie to umowa dzierżawy na min 10 lat . Wysokość czynszu będzie tak ustalona, żeby przez 

te 10 lat nakłady miasta się zwróciły. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska poddała pod głosowanie autopoprawkę do 

budżetu miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok.  

Autopoprawka do budżetu miasta Rawa Mazowiecka została przyjęta jednogłośnie. 

Głosowało 13 radnych, za-13, przeciw-0, wstrzymujących-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu.  

 

Następnie Skarbnik Miasta Jolanta Witczak przedstawiła zmianę budżetu miasta Rawa 

Mazowiecka na 2024 rok po autopoprawce. 

 

Przedłożony Wysokiej Radzie projekt zmiany budżetu Miasta na 2024 rok obejmuje: 

I.Zmiany w planie dochodów. 

Dział 756 – Dochody od osób prawnych 

- w § 0310 wprowadza się zwiększenie o kwotę 200 000 zł wysokość planowanych  

dochodów z tytułu podatku od nieruchomości, 

- w § 0340 wprowadza się zwiększenie o kwotę 50 000 zł wysokość planowanych  dochodów 

z tytułu podatku od środków  transportowych, 

- w § 0360 wprowadza się zwiększenie o kwotę 50 000 zł wysokość planowanych  dochodów 

z tytułu podatku od spadków i darowizn. 

Dział 801 – Oświata i wychowanie. 

- w § 0670 wprowadza się zwiększenie o kwotę 100 000 zł wysokość planowanych 

dochodów z opłat za wyżywienie dzieci w przedszkolach miejskich. 

Dział 852 – Pomoc społeczna. 

- w § 0830 wprowadza się zwiększenie o kwotę 60 000 zł wysokość planowanych dochodów 

z opłat z tytułu świadczenia usług opiekuńczych. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna. 
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- wprowadza się kwotę 35 000 zł w § 2460 jako dotację z WFOŚiGw w Łodzi na program 

edukacji ekologicznej dla mieszkańców m.Rawa Mazowiecka. Będzie to piknik ekologiczny 

poświęcony edukacji w zakresie obowiązkowej segregacji śmieci. 

II.Zmiany w planie wydatków. 

Dział 600 – Transport. 

-rozdział 60014- zwiekszenie o kwotę 50 000 zł  dla Powiatu Rawskiego na zadanie:” 

Poprawa bezpieczeństwa ruchu pieszych na terenie Powiatu Rawskiego – remont chodnika 

w ul.Niepodległości w Rawie Mazowieckiej”. 

- rozdział 60016 – zmniejszenie o kwotę 272 000 zł wysokości planowanych  wydatków na 

realizację zadania  inwestycyjnego, zgodnie z zapisami zawartymi w załączniku zadań 

inwestycyjnych obejmujących 2024 r. 

Dział 758 – Różne rozliczenia. 

- zwiększa się o kwotę  38 000 zł wysokość rezerwy ogólnej budżetu. 

Dział 801 – Oświata i wychowanie obejmuje zmiany: 

- rozdział 80101, rozdział 80103, rozdział 80107, 80149, 80150  – zwiększenie 

planowanych wydatków o 400 000 zł w szkołach prowadzonych przez miasto, 

z przeznaczeniem tych kwot na zwiększenie wysokości planowanego, obowiązkowego odpisu 

na fundusz socjalny dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach oraz dla nauczycieli emerytów. 

W związku z podwyżkami wynagrodzeń dla nauczycieli zwiększyła się również wysokość 

kwoty bazowej stanowiącej podstawę do naliczenia odpisu na  fundusz socjalny dla każdego 

nauczyciela. Aktualnie kwota bazowa wynosi 5 176,02 zł. 

Dział 852 i 855 – dokonuje się przeniesienia planowanych wydatków w kwocie 2 990 zł na 

odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych pracowników MOPS, do odpowiednich 

przedziałek klasyfikacji budżetowej. 

Rozdział 85395- dokonujemy zwiększenia  o kwotę 200 000, 00 zł na adaptację budynku 

przy ulicy Warszawskiej na potrzeby świetlicy środowiskowej. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska. 

- rozdział 90005 – planowane wydatki w kwocie 6 000 zł na obsługę programu „Ciepłe 

mieszkanie”. 

- rozdział 90095 – zwiększenie o kwotę 45 500 zł planowanych wydatków bieżących 

związanych z organizacją pikniku o tematyce segregacji odpadów dla mieszkańców naszego 

miasta. 

- rozdział 90095 – wprowadza się do budżetu zadanie „ Zakup i dostawa pojemników do 

zbierania odpadów w Rawie Mazowieckiej” z kwotą 111 000 zł. Miasto złożyło wniosek do 

WFOŚiGW w Łodzi o pozyskanie na to zadanie niskooprocentowanej pożyczki w wysokości 

88 500 zł. 
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III. 

Zgodnie ze zmianami w planie dochodów i planie wydatków dokonanych w projekcie 

niniejszej uchwały dokonuje się zwiększenia o kwotę 88 500 zł planowanego  deficytu 

budżetu, który będzie pokryty przychodami z pożyczki z WFOŚiGW w Łodzi. 

Nie było pytań. 

Sławomir Stefaniak- przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinię komisji. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Rawa 

Mazowiecka na 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/ 504/24 w 

sprawie zmiany budżetu Miasta Rawa Mazowiecka na 2024 rok. 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta większością głosów. Głosowało 13 

radnych, za --, przeciw-2, wstrzymujący- 0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6  Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rawa 

Mazowiecka na lata 2024-2027 i prognozy długu. 

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak. 

Powiedziała m.in.: 

Dane zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczące planu dochodów, wydatków, 

przychodów i rozchodów oraz prognozy kwoty długu 2024 roku muszą być zgodne  z danymi 

zawartymi w uchwale zmieniającej budżet Miasta Rawa Mazowiecka na rok 2024 oraz muszą 

zawierać kwoty rozchodów budżetu w latach następnych, które odzwierciedlają wszystkie 

potrzeby wynikające z przyjętego planu przychodów budżetu w poszczególnych latach WPF.  

W związku z powyższym należy dokonać w załączniku nr 1 WPF zmiany w planie przychodów 

budżetu w 2024 roku. Zwiększa się o kwotę 88 500 zł wysokość planowanych przychodów z 

tytułu pożyczek, na pokrycie planowanego deficytu budżetu, który po zmianie wynosi 

14 303 550 zł. Łączna kwota przychodów po zmianie wynosi 17 303 550 zł. 

 

Radny Sławomir Stefaniak przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinię komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rawa Mazowiecka na lata 2024-2027 i 

prognozy długu. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/ 505/24 w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rawa Mazowiecka na lata 

2024-2027 i prognozy długu. 
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Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta większością głosów. Głosowało 13 

radnych, za -11, przeciw-2, wstrzymujący- 0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 Zaciągnięcie pożyczki. 

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak. 

Powiedziała  m.in.: 

Projekt niniejszej uchwały dotyczy  wyrażenia zgody przez Wysoką Radę  na zaciągniecie 

niskooprocentowanej pożyczki w WFOŚiGW w Łodzi na zabezpieczenie środków własnych na 

realizację zadania wskazanego w niniejszym projekcie uchwały Rady Miasta.  

Nie było pytań. 

Radny Sławomir Stefaniak- przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinię komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki.  

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/506/24 w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 Udzielenie pomocy finansowej dla powiatu rawskiego. 

Temat referowała Skarbnik Miasta- Jolanta Witczak. 

Jest to dodatkowy punkt wprowadzony do porządku obrad. 

Powiedziała m.in.: 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody przez Wysoką Radę na udzielenie pomocy 

finansowej dla Powiatu Rawskiego  w kwocie 50 000 zł na dofinansowanie  kosztów  
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remontu chodnika w ul. Niepodległości. Dofinansowanie z budżetu Miasta stanowić będzie 

50 % kosztów planowanych prac remontowych chodnika. 

Nie było pytań. 

Radny Sławomir Stefaniak- przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinie komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki.  

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/507/24 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu rawskiego.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

Pan starosta Tomasz Góraj i były radny Rady Miasta podziękował za przyjęcie uchwały i za 

współprace w mijającej kadencji.  

 

Ad. 9 Określenie wykazu kąpielisk na terenie miasta Rawa Mazowiecka oraz sezonu kąpielowego  

w 2024 roku. 

 

Temat referowała naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej- Karolina Gawot.   

Powiedziała m.in.: 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Rawie Mazowieckiej w dniu 13 grudnia 2023 r. wystąpił do Urzędu 

Miasta Rawa Mazowiecka z wnioskiem o wpisanie kąpieliska do wykazu kąpielisk  w 2024 r., 

znajdujących się na terenie Miasta Rawa Mazowiecka. Zgodnie z art. 37 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 

20 lipca 2017 r. Prawo wodne (Dz. U. z 2023 r. poz. 1478 ze zm.), Rada Gminy określa w drodze 

uchwały będącej aktem prawa miejscowego, corocznie do dnia 20 maja sezon kąpielowy oraz wykaz 

kąpielisk na terenie gminy lub na polskich obszarach morskich przyległych do danej gminy. Stosownie 

do treści art. 37 ust. 10 ww. ustawy projekt uchwały został podany do publicznej wiadomości na okres 

21 dni. Dodatkowo określono formę, miejsce i termin składania uwag oraz propozycji zmian do tego 

projektu uchwały. Nie wpłynęły żadne uwagi. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

organy, o których mowa w art. 37 ust. 12 ustawy Prawo wodne. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie 

niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

Radny Leszek Jarosiński zapytał jak jest z modernizacją OSiR i bazy rekreacyjnej ośrodka. Jak wygląda 

przygotowanie pomostów nad zalewem. 

 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji – Grzegorz Stefaniak udzielił odpowiedzi. 

Zakupiliśmy już materiał do umocnienia pomostów . W ubiegłym tygodniu czyściliśmy z wędkarzami 

groble. 
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Radny Stanisław Kabziński – wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej przedstawił opinie komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

miasta Rawa Mazowiecka oraz sezonu kąpielowego w 2024 roku. 

Radny Stanisław Kabziński zapytał także czy kąpielisko dla dzieci nad zalewem jest 

bezpieczne i czy chodnik został posprzątany z gruzu i nieczystości? 

Dyrektor OSiR udzielił odpowiedzi. 

Ścieżka rowerowa jest sukcesywnie sprzątana. Kąpielisko dla dzieci jest jak najbardziej 

bezpieczne. Jest ono ogrodzone, może trochę wymaga doinwestowania ale niestety mamy 

ograniczone środki finansowe. Mamy za to doświadczonych ratowników i dobry sprzęt, poza 

tym umocniliśmy wały.  

Radny Stanisław Kabziński zapytał czy woda w zalewie jest czysta i bezpieczna do kąpieli dla 

dzieci? 

Dyrektor OSiR udzielił odpowiedzi. 

Woda w zalewie jest bardzo czysta, jako jedno z nielicznych nie musieliśmy zamykać 

kąpieliska w sezonie letnim np.  z powodu zakwitu sinic.  

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/508/24 w sprawie 

określenia wykazu kąpielisk na terenie miasta Rawa Mazowiecka oraz sezonu kąpielowego w 2024 

roku. 

 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 Zaliczenie drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

 

Temat referowała naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej- Karolina Gawot.   

Powiedziała m.in.: 

Do wyłącznej właściwości rady gminy należy stanowienie w innych sprawach zastrzeżonych 

ustawami do kompetencji rady gminy, co stanowi przepis art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy 

o samorządzie gminnym. Do takich spraw należy zaliczenie do kategorii dróg gminnych drogi 

wewnętrznej. Następuje to w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego 

zarządu powiatu (art. 7 ust. 2 ustawy o drogach publicznych). Do dróg gminnych zalicza się 

drogi o znaczeniu lokalnym nie zaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć 

dróg służących miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych. 
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Droga przebiegająca po nieruchomościach oznaczonych jako działki o nr ewidencyjnych 

6/18, 6/23, 6/32 obręb 7 miasta Rawa Mazowiecka, stanowi drogę wewnętrzną (nazwana 

ulicą Wisławy Szymborskiej), której właścicielem jest Gmina Miasto Rawa Mazowiecka. 

Po nadaniu kategorii drogi publicznej w większym zakresie będzie można pełnić kontrolę 

nad tą drogą z uwagi na możliwość stosowania ustawy o drogach publicznych oraz Prawo 

o ruchu drogowym, a także specjalnego traktowania w procesie inwestycyjnym. 

Zaliczenie do kategorii dróg gminnych będzie sprzyjało podjęciu działań dla podwyższenia 

parametrów technicznych tej drogi, co przyczyni się do zwiększeniu bezpieczeństwa, 

poprawy komfortu przejazdu użytkowników drogi. 

Finansowe skutki zmiany kategorii drogi dotyczyć będą uzyskania opłat dla gminy z tytułu 

umieszczenia urządzeń niezwiązanych z zarządzaniem drogą, a także zajęcia pasa 

drogowego. 

Mając na uwadze powyższe,  zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Radny Leszek Jarosiński zapytał czy media na tej drodze to mieszkańcy mają sobie zrobić na 

własny koszt bo burmistrz powiedział, że na razie nie będą tam doprowadzone. 

Burmistrz Piotr Irla udzielił odpowiedzi. 

Zaliczenie drogi do kategorii drogi gminnej spowoduje że stanie się ona drogą publiczną. 

Jeżeli chodzi o uzbrojenie tej działki to mamy spółkę Rawik, która prowadzi swój plan 

inwestycyjny, który radni zatwierdzają. Jest to program rozłożony w czasie. Jeśli ktoś chce się 

szybko podłączyć do sieci, to musi zapłacić. 

Radny Stanisław Kabziński- wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej przedstawił opinie 

komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/509/24 w 

sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu.  

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 Przyznanie pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem użytkowym. 

Temat referowała naczelnik Wydziału Gospodarki Terenami- Magdalena Bernacik. 

Powiedziała m.in.: 

Przedmiotem projektu uchwały jest przyznanie pierwszeństwa nabycia w trybie 

bezprzetargowym prawa własności nieruchomości zabudowanych budynkami użytkowymi, 

stanowiącymi własność gminy Miasto Rawa Mazowiecka, położonych w obrębie 2 miasta 
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Rawa Mazowiecka przy ul. Zamkowa Wola, oznaczonych jako działka nr 246/1 o pow. 0,0023 

ha i działka nr 246/2 o pow. 0,0023 ha – ich dotychczasowym najemcom. 

 Przedmiotowe nieruchomości gruntowe zabudowane budynkami użytkowymi 

(garażami) zostały wynajęte na podstawie umów najmu od 1 października 2023 r. na czas 

nieoznaczony.  

 W związku z przeznaczeniem ww. nieruchomości do sprzedaży, w dniach 4 marca br. 

i 5 marca br. wpłynęły wnioski od najemców o przyznanie pierwszeństwa nabycia prawa 

własności tych nieruchomości.  

 Zgodnie z art. 34 ust. 1 pkt 3 w przypadku zbywania nieruchomości osobom fizycznym 

i prawnym przysługuje pierwszeństwo w ich nabyciu, jeśli osoba jest najemcą lokalu 

mieszkalnego, a najem został nawiązany na czas nieoznaczony. Zgodnie z art. 34 ust. 6 rada 

może przyznać w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu lokali ich najemcom. Zgodnie 

z art. 34 ust 6a, przepis ust. 6 stosuje się do budynków mieszkalnych lub użytkowych, 

stanowiących w całości przedmiot najmu lub dzierżawy, zaś zgodnie z ust. 6b, w przypadku 

realizacji pierwszeństwa, o którym mowa w ust. 1 pkt 3, ust. 6 lub ust. 6a, przedmiotem zbycia 

powinna być nieruchomość wraz z gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z 

budynku. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za zasadne.  

Nie było pytań. 

Radny Stanisław Kabziński- wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej przedstawił opinie 

komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem użytkowym. 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/ 510/24 w 

sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej budynkiem 

użytkowym. 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 Dopłaty z budżetu miasta Rawa Mazowiecka do cen wody i ścieków dla wybranych grup 

odbiorców usług określonych w taryfie dla zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Rawa Mazowiecka.  

Temat referował Sebastian Gromek – prezes Rawskich Wodociągów i Kanalizacji. 

Powiedział m.in.: 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

oraz art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzeniu ścieków, Rada Miasta Rawa Mazowiecka może uchwalić dopłaty  

do cen wody i ścieków z budżetu miasta Rawa Mazowiecka dla jednej,  wybranych  lub 
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wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. Dopłatę gmina przekazuje przedsiębiorstwu 

wodociągowo-kanalizacyjnemu. 

W taryfie dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta Rawa Mazowiecka zatwierdzonej decyzją Dyrektora Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie z dnia 13 kwietnia 2023 r. znak WA.RZT.70.33.2023/3 

wyszczególnionych  zostało 8  grup odbiorców usług dla taryfy zaopatrzenia w wodę i 7 grup  

odprowadzania ścieków. Taryfa zatwierdzona została na okres 3 lat, a dopłata ustalona zostaje 

na okres 1 roku. 

W procedowanej uchwale dopłatą obejmuje się grupy 1, 2, 3 i 4  odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i grupy 1, 2, 3 i 4 zbiorowego odprowadzania ścieków w wysokości 

określonej w uchwale. 

Zastosowanie dopłat w podanej wysokości spowoduje, że koszt zakupu wody i koszt 

odprowadzania ścieków dla powyższych grup będzie niższy aniżeli określony w decyzji. 

Szacowane obciążenie budżetu Miasta Rawa Mazowiecka  z tytułu dopłat wyniesie ok. 

545.000,00 zł. 

Nie było pytań. 

 

Radny Stanisław Kabziński- wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej przedstawił opinie 

komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dopłaty z budżetu 

miasta Rawa Mazowiecka do cen wody i ścieków dla wybranych grup odbiorców usług 

określonych w taryfie dla zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie. 

 

Radny Sławomir Stefaniak- przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił opinie komisji. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dopłaty z budżetu miasta Rawa 

Mazowiecka do cen wody i ścieków dla wybranych grup odbiorców usług określonych w 

taryfie dla zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska odczytała tytuł uchwały nr LX/ 511/24 w 

sprawie dopłaty z budżetu miasta Rawa Mazowiecka do cen wody i ścieków dla wybranych 

grup odbiorców usług określonych w taryfie dla zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie. 

Uchwała w głosowaniu imiennym została przyjęta jednogłośnie. Głosowało 13 radnych, za -

13, przeciw-0, wstrzymujący-0.  

Wykaz imienny w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 Sprawozdanie z działalności Miejskiej Rady Seniorów. 

 

Sprawozdanie przedstawiła Teresa Cieciorek- przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów.  
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Radę Seniorów na II kadencję powołano Uchwałą Nr V/30/19 Rady Miasta Rawa 

Mazowiecka w dniu 28 lutego 2019 r. 

 

 W  skład Miejskiej Rady Seniorów powołani zostali: 

Teresa Cieciorek   

Jan Osródka   

Anna Gębicz  

Janina Dziubińska  

Barbara Furmańska  

Felicja Waliszewska  

Zofia Winiarska 

 

 Pierwsze posiedzenie Miejskiej Rady Seniorów odbyło się 21 marca 2019 r. w Sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta przy udziale: 

- Przewodniczącej Rady Miasta – Grażyny Dębskiej, 

- Wiceprzewodniczącej Rady Miasta  Małgorzaty Rudniak, 

- Burmistrza Miasta Piotra Irli. 

Uchwałą nr I/1/19 Miejskiej Rady Seniorów powołano organy rady. 

Przewodniczącą została  Teresa Cieciorek 

Zastępcą Jan Osródka 

Sekretarzem Anna Gębicz 

 

W trakcie trwania  II kadencji Miejskiej Rady Seniorów zajmowaliśmy się między innymi 

bezpieczeństwem seniorów. 

1. Wnioskowaliśmy o dodatkowy przystanek komunikacji miejskiej na os. Solidarności 

lub Zwolińskiego blisko ZUS-u. 

Trafia tam każdy Senior  a do niego z każdej strony  jest pod górkę ( jest przystanek). 

 

2. Zwracaliśmy się z prośbą o progi zwalniające na pasach dla pieszych z ul. Tomaszowskiej 

na Solidarności. Przejście jest bezpieczne. 

 

3. Na jednym z dyżurów wpłynęła prośbą o ułożenie chodnika przy bloku 40 na ulic 

 K. Wielkiego . Trwają prace przy ułożeniu tego chodnika. 

 

4. Na prośbę seniorów i nie tylko zwróciliśmy się o przeanalizowanie możliwości by      na  ulicy 

Zamkowa Wola  przed sklepem „DINO” było przejście dla pieszych. Nie      jest to  takie proste, 

ponieważ droga ta nie jest drogą miejską.  Pan Burmistrz  podjął w tym zakresie działania. 

   5. Wydaliśmy opinię na temat ewentualnego lokalu dla potrzeb seniorów.  

   Zaproponowany  lokal w bloku przy ul. Tomaszowskiej , gdzie wcześniej mieścił  

   się „Bank Żywności” nie spełniał warunków. Opina negatywna. 

   Ale – warunki nieco się poprawiły. 
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   6. Uniwersytet  III Wieku i Stowarzyszenie Rawskich  Diabetyków korzystają  

   z Sali Konferencyjnej Starostwa powiatowego. Rawskie Stowarzyszenie  

   Amazonek i Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów mogą skorzystać z  

   Sali w Dziennym Domu Pobytu ( ul. Warszawska) w godz. Od 16:00 do 21:00. 

 

  7.  Na prośbę seniorów prosiliśmy Pana Burmistrza o podjecie działań, by seniorzy       

   mogli korzystać z basenu nie tylko w godzinach 6:00  -  8:00 (zniżka 50%). 

   ZGO „Aquarium” udzieliło dodatkowego 20% rabatu dla seniorów na wejście  

    na  pływalnię w godz. 8:00 – 12:00. 

 

8. Wnioskowaliśmy o toalety nad zalewem, szczególnie w okolicach okrąglaka. Są czynione  

działania. 

 

      Braliśmy czynny udział: 

     - w bezpłatnym szkoleniu pod nazwą „Promocja zdrowia i aktywnego  

     starzenia się”. 

     Kilkudziesięciu seniorów ( 2-je członków MRS  T. Cieciorek i J. Osródka)   

     uczyliśmy się  jak bezpiecznie ćwiczyć i jak unikać kontuzji. W części  

     teoretycznej  wysłuchaliśmy wykładu j dbać o dobrą kondycję i bezpieczeństwo  

     ruchu. 

     W części warsztatowej pokazano i uczono nas w jaki sposób zapobiegać urazom. 

     Był to projekt „Narodowego Instytutu Zdrowia Publicznego. Był to rok 2019. 

 

   - uczestniczyliśmy z Panem Burmistrzem  poprzez ufundowanie nagród ( albumy)  

   w konkursie „Senior potrafi”. W konkursie brało udział 11 seniorek ze Związku  

   Emerytów  Rencistów i Inwalidów oddział Rawa Mazowiecka.  

   Było to w 2020 roku. 

 

   - Rok 2020 zapisał się jako rok pandemii. Działo się niewiele. Nie były organizowane  

    spotkania. Kontakty były telefoniczne. Czyniliśmy rozeznania czy w naszym  

    mieście  są osoby starsze, które wymagają  pomocy. Wszyscy byli zaopiekowani  

    przez dzieci,  sąsiadów,  znajomych i w dużej mierze przez Miejski Ośrodek  

    Pomocy Społecznej. 

  

  -  Pani Zofia Winiarska jako przedstawiciel Miejskiej Rady Seniorów w dniu  

  27 marca 2021 r. wzięła udział w spotkaniu zorganizowanym w ramach programu    

   „Ochrony Zdrowia  Psychicznego dla Młodzieży i Osób Starszych”. 

 

W dniu 23 czerwca 2021 r. pożegnaliśmy naszą koleżankę Św. Pamięci Feliksę Waliszewską.  
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-  W 2021 roku Rada Seniorów przyłączyła się do pomocy przy sortowaniu darów na rzecz  

uchodźców z Ukrainy od mieszkańców naszego miasta. 

 

-  2 kwietnia 2022 roku uczestniczyliśmy w spotkaniu „ Strategia Rozwoju Miasta”  do 2030 r. 

Uczestniczyli : A. Gębicz, J. Osródka, T. Cieciorek. 

 

-  w czerwcu 2022 r. uczestniczyliśmy w spotkaniu w Muzeum Ziemii Rawskiej w związku z 

rewitalizacja siedziby.  

 

-  w 2023 r, Pani Teresa Skuter  - inspektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  Urzędu  Miasta  

zaprosiła Radę Seniorów na spotkanie w Dziennym Domu Seniora. Tematem spotkania był projekt  

„Żyj długo i aktywnie” przygotowanym przez Fundację Zdrowia Kaloria. 

Uczestniczyłam w tych spotkaniach. Były to zajęcia sportowe  oraz warsztaty na temat  Zdrowego 

Odżywiania. 

 

- Rada Seniorów została zaproszona na uroczystość 10 - lecia Rawskiego Stowarzyszenia Amazonek.  

 

- uczestniczyliśmy również w spotkaniach Rawskiego Stowarzyszenia Diabetyków i Rawskiego  

Stowarzyszenia Abstynenckiego „Szansa”. 

 

Na posiedzeniach Miejskiej Rady Seniorów gościliśmy: 

- Panią Teresę Skuter - inspektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych  Urzędu Miasta, która 

informowała nas o planach i działaniach Rawskiego Centrum Organizacji Pozarządowych. 

 

- Panią Agnieszkę Ozimecką – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, która zapoznała  

nas z działalnością  Dziennego Domu  Seniora.  

 

- Pani Teresa Skorupińska i Zofia Sujka  ze Stowarzyszenia Diabetyków, mówiły o działalności na 

rzecz osób chorych na cukrzycę oraz o profilaktyce. 

 

- Braliśmy czynny udział w Wojewódzkich obchodach „DNIA SENIORA” . 

  Odbywały  się one  w Teatrze Wielkim w Łodzi, w plenerze w Łowiczu oraz na  

  terenie SGGW – Leśny Zakład Doświadczalny w Rogowie. 

 

Dla naszych seniorów organizowaliśmy spotkania: 

- 21 października 2019r. zaprosiliśmy seniorów do MDK na film „ Ptaki śpiewają w Kigali”. 

  Po seansie był poczęstunek w kawiarni. 

 

- w 2020 roku nie organizowaliśmy spotkania z powodu pandemii. 

 



16 
 

- 21 października 2021r.  spotkanie odbyło się również w MDK. Kino „ROMA” wyświetliło Film 

„Miłość jest wszystkim”. Po seansie wszyscy zostali  poczęstowani słodkim upominkiem. 

 

- 21 października 2022 spotkanie odbyło się w „Okrąglaku”. Spotkanie przy grilu było w bardzo 

przyjemnej atmosferze. Było bardzo wielu uczestników. 

 

- 23 października 2023 r. powróciliśmy do kina „ROMA” w Miejskim Domu Kultury. Wyświetlony był 

film „ CHŁOPI” w nowej wersji. 

Po seansie słodki poczęstunek. 

 

Wszystkie spotkania odbyły się pod patronatem Pana  Burmistrza i Pani Przewodniczącej Rady  

Miasta. 

 

Na końcu chcę podziękować: 

- Pani Grażynie Dębskiej – Przewodniczącej Rady Miasta 

- Panu Piotrowi Irla  - Burmistrzowi Miasta 

- Panu Arturowi Piotrowskiemu i Wiceburmistrzowi Miasta 

- Panu Grzegorzowi Klimczakowi- Dyrektorowi Miejskiego domu Kultury 

- Pani Alicji Lasota i  Pani Katarzynie Madej  z Biura Rady. 

Wszystkie te osoby podchodziły do spraw o jakie prosiliśmy z wielką empatią i otwartym sercem i 

za to bardzo serdecznie dziękujemy. 

 

 

Ad. 14 Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej. 

Sprawozdanie z pracy komisji złożył radny Daniel Łaski- przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

 S p r a w o z d a n i e  z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rawa Mazowiecka za 2023 

rok  

Komisja Rewizyjna pracowała zgodnie z planem pracy na rok 2023 przyjętym przez Radę 

Miasta Rawa Mazowiecka.  

W okresie sprawozdawczym odbyło się 9 posiedzeń w trakcie których członkowie Komisji 

kontrolowali gospodarkę finansową Urzędu Miasta oraz jednostek podległych Urzędowi 

Miasta.  

Tematy posiedzeń:  

1. Wydatki na działanie komunikacji miejskiej.  

2. Remonty ulic Jeżowskiej i Kolejowej.  

3. Analiza wykonania budżetu miasta za rok 2022.  

4. Analiza opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

5. Uchwalenie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.  
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6. Remont nawierzchni placu zabaw przy żłobku „Tuptuś”.  

7. Remont hali „Tatar”.  

8. Wydatki na funkcjonowanie Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

9. Koszty odbioru i transportu odpadów. Opracowanie planu pracy na 2024 rok.  

 

Celem przeprowadzonych kontroli było sprawdzenie prawidłowości wykorzystania przez 

poszczególne jednostki środków finansowych. Oprócz wskazanych kontroli Komisja w trakcie 

swoich posiedzeń na bieżąco omawiała swoje działania i wymieniała się spostrzeżeniami na 

temat funkcjonowania Miasta.  

Gospodarkę finansową jednostek i wydziałów sprawdzono pod względem legalności, 

celowości i gospodarności. Wszystkie kontrole zostały wykonane na podstawie pisemnego 

upoważnienia Przewodniczącej Rady Miasta.  

Komisja stwierdza, że gospodarka finansowa kontrolowanych jednostek prowadzona była 

prawidłowo. 

 

 

 S p r a w o z d a n i e  z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rawa Mazowiecka za 2024 

rok  

Komisja Rewizyjna pracowała zgodnie z planem pracy na rok 2024 przyjętym przez Radę 

Miasta Rawa Mazowiecka.  

W okresie sprawozdawczym odbyły się 3 posiedzenia w trakcie których członkowie Komisji 

kontrolowali gospodarkę finansową Urzędu Miasta oraz jednostek podległych Urzędowi 

Miasta.  

Tematy posiedzeń:  

1. Umocnienie brzegów zbiornika „DOLNA”.  

2. Budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego.  

3. Budowa ulicy Fredry.  

 

Celem przeprowadzonych kontroli było sprawdzenie prawidłowości wykorzystania przez 

poszczególne jednostki środków finansowych. Oprócz wskazanych kontroli Komisja w trakcie 

swoich posiedzeń na bieżąco omawiała swoje działania i wymieniała się spostrzeżeniami na 

temat funkcjonowania Miasta.  

Gospodarkę finansową jednostek i wydziałów sprawdzono pod względem legalności, 

celowości i gospodarności. Wszystkie kontrole zostały wykonane na podstawie pisemnego 

upoważnienia Przewodniczącej Rady Miasta.  

Komisja stwierdza, że gospodarka finansowa kontrolowanych jednostek prowadzona była 

prawidłowo. 

Nie było pytań. 
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Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

Ad. 15 Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji i Rady Miasta.  

 

Przewodnicząca Rada Miasta Rawa Mazowiecka Grażyna Dębska przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji planu pracy Rady Miasta za 2024 rok oraz przedstawiła analizę Rady 

Miasta w całej kadencji.  

Rada Miasta zrealizowała swój plan pracy w 2024 roku zatwierdzony na posiedzeniu w dniu 

29 grudnia 2023 r.  

W 2024 r. Rada Miasta obradowała 2 razy.  

Uchwalono 14 uchwał , plus z dzisiejszej sesji. 

W VIII kadencji Rada Miasta obradowała 60 razy. 

Ustawowy skład Rady to 15 radnych, od lutego 2024 r. w związku z wygaśnięciem mandatów 

dwóch radnych,  skład Rady to 13 radnych.  

W całej kadencji 100 % obecność mieli radni: 

- Błędek Włodzimierz 

- Dębska Grażyna 

- Jarosiński Leszek 

- Kabziński Stanisław 

- Kitlińska Katarzyna  

- Łaski Daniel 

- Szczur Celina  

• W 2018 r. Rada Miasta obradowała 3 razy, podjęto 14 uchwał. 

 

• W 2019 r. Rada Miasta obradowała 11 razy. 

W tym jedno posiedzenie  (18.10. 2019) na wniosek Burmistrza Miasta. 

Uchwalono 101  uchwał. 

 

• W 2020 r. Rada Miasta obradowała 10 razy. 

W tym dwa  posiedzenia  (20 marca  i 15 kwietnia  2020 r.)  na wniosek Burmistrza Miasta. 

Uchwalono 102 uchwały.  

 

• W 2021 r. Rada Miasta obradowała 11 razy. 

W tym jedno  posiedzenie  ( 6 sierpnia  2021 r.)  na wniosek Burmistrza Miasta. 
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Uchwalono  88 uchwał.  

• W 2022 r. Rada Miasta obradowała 11 razy. 

W tym trzy   posiedzenia  ( 17 maja, 13 września  i 28 września  2022 r.)  na wniosek 

Burmistrza Miasta. Uchwalono 86 uchwał.  

• W 2023 r. Rada Miasta obradowała 12 razy. 

W tym  cztery   posiedzenia  ( 7 marca, 27 kwietnia, 6 listopada i 11 grudnia 2023 r.)  na 

wniosek Burmistrza Miasta. 

Uchwalono 97 uchwał.  

• W 2024 r. Rada Miasta obradowała 2 razy, uchwalono 14 uchwał, plus z dzisiejszej 

sesji. 

 

Razem w VIII kadencji uchwalono 503 uchwały , plus z dzisiejszej sesji.  

Radny Sławomir Stefaniak- przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił sprawozdanie z 

pracy komisji za I kwartał 2024 r.  

Komisja Budżetu Rady Miasta Rawa Mazowiecka pracowała w oparciu o roczny plan pracy 

komisji, zatwierdzony przez Radę Miasta Rawa Mazowiecka  29  grudnia  2023 r. 

Komisja pracowała w składzie: 

1. Sławomir Stefaniak                - przewodniczący     

2. Tomasz Sobiecki                    - z-ca przewodniczącego                    

3. Tadeusz Boczek                     - członek                           

4. Grażyna Dębska                     - członek                           

5. Tomasz Góraj ( do lutego 2024 r.)              - członek 

 

W I kwartale 2024 r. Komisja Budżetu odbyła 2 posiedzenia do zaopiniowania tematów obrad 

Rady.  

Komisja na bieżąco współpracowała z Burmistrzem Miasta Rawa Mazowiecka, Skarbnikiem 

oraz Wydziałem Finansów i Analiz 

 

Radny Krzysztof Chałupka- przewodniczący Komisji Prawa i Porządku przedstawił 

sprawozdanie z pracy komisji za I kwartał 2024 r. 

  Komisja  Prawa i Porządku w I kwartale 2024 r. odbyła 4  posiedzenia w tym:  

 

• 2  posiedzenia  komisji -  do zaopiniowania tematów obrad Rady. 

   

• 2 posiedzenia  zgodnie z planem pracy komisji  
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Komisja zrealizowała zadania wg. planu pracy Komisji w roku 2024 r  tj. 

 

• zapoznała się z informacją o działalności Straży Miejskiej w 2023 oraz zamierzeniach 

na 2024 r.; 

• zapoznała się z informacją dotyczącą monitoringu miejskiego  

• zapoznała się z informacją na temat rozwiązywania problemów z uzależnieniem od 

alkoholu, narkotyków i dopalaczy. 

 

Wszyscy członkowie komisji mieli 100 % obecność na posiedzeniach.  

 

Radna Celina Szczur- przewodnicząca Komisji Oświaty przestawiła sprawozdanie z pracy 

komisji za I kwartał 2024 r. 

                     Komisja Oświaty odbyła 4 posiedzenia,w tym do zaopiniowania 

 tematów Posiedzeń Rady Miasta 2 posiedzenia. 

                      W ramach planu pracy Komisja Oświaty odbyła 2 posiedzenia, 

 Komisja wykonywała następujące czynności : 

 

1/opiniowała materiały wnoszone pod obrady Rady Miasta dotyczące zakresu                                 

działania Komisji Oświaty 

2/rozpatrywała sprawy zgłoszone do Komisji Oświaty wynikające z przedmiotu 

działania Komisji 

 

       Plan pracy został zrealizowany jak poniżej: 

  

 - styczeń 2024 -Komisja zapoznała się z problemami Rawskiego Klubu Karate Kyokushin 

związanymi z przechowywaniem i magazynowaniem sprzętu i wyposażenia 

 

- marzec 2024 -Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem Klubu Tenisa Stołowego 

  MLUKS  „Dwójka” 

 

Radny Stanisław Kabziński- wiceprzewodniczący Komisji Komunalnej przedstawił 

sprawozdanie z pracy komisji za I kwartał 2024 r.  

Komisja  Komunalna pracowała w składzie: 

- Tomasz Góraj ( do lutego 2024 r.)  

- Stanisław Kabziński; 

- Krzysztof Chałupka; 

- Katarzyna Kitlińska; 

- Paweł Majchrzyk. 
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Komisja  Komunalna  w roku 2024 r  odbyła 3 posiedzenia, w tym 2  posiedzenia  komisji - do 

zaopiniowania tematów obrad Rady; dodatkowe 1 posiedzenie odbyło się zgodnie z planem 

pracy komisji.  

Komisja podczas dodatkowego posiedzenia zapoznała się  z bieżącą działalnością spółki Zakład 

Energetyki Cieplnej. Było to posiedzenie wyjazdowe. 

 

Ad. 16 Sprawozdanie Burmistrza Miasta z jego pracy między sesjami. 

Sprawozdanie obejmowało okres od 22.02-28.03.2024 r. 

W tym czasie w każdą środę przyjmowani byli interesanci. Główne tematy tych spotkań to 

mieszkanie i praca.  

• Walne zgromadzenie wspólnoty 

• RIO - omówienie wyników kontroli 

• Agnieszka Fiutowska 

• Wywiad w sp4 

• Małgorzata Lebioda ws. RTBS 

• Zbigniew Wójcik 

• Krystian Leszczyński 

• Dominik Zadrożny 

• Adam Koperkiewicz 

• Zagrożenie w sieci – konferencja 

• Wystawa obrazów w bibliotece powiatowej 

• Jacek Lasota- MDK 

• Spotkanie ws. umowy z parafią 

• Halina Radacz 

• Katarzyna Zagajewska 

• Mariusz Kubiak 

• Koncert charytatywny- dla Mieszka Chojnackiego 

• Złożenie wiązanek pod Miejskim Domem Kultury 

• Robert Stępowski 

• Jubileusz 25-lecia powiatu rawskiego 

• Tropem Wilczym 

• Wojciech Skoczek 

• Justyna Kulig 

• Wizja na terenie sp2 

• Powiatowa Rada Rynku Pracy 

• Dyrektorzy- Klimczak, Broniarczyk, Pacho 

• Okna SP 2 
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• Komisja rewizyjna spigdb 

• Zygmunt Gos 

• Zarząd ssrzr 

• Dzień kobiet emeryci 

• WAM 

• Sebastian Gromek 

• Emilia Tulin 

• Piotr Bartkiewicz 

• Spotkanie z mieszkańcami- Hala Tatar 

• Otwarcie COM - Spotkanie z min. Marzena Okła Drewnowicz, poseł Adrian Witczak 

• Plan obręb 5 WGT 

• Spotkanie z mieszkańcami 

• Wojciech Adam Michalak 

• Nagranie - targi pracy 

• Dzień Kobiet na Bis 

• Nagranie ws. sportu 

• Podpisanie umowy na budowę ul. Paska 

• Radio Victoria 

• Marek Pałasz 

• Józef Matysiak 

• Podpisanie umów na granty Krainy Rawki 

• Bezpieczna Rawianka 

• Życzenia w radio wiktoria 

• Podpisanie umowy- Komendant Policji Bartkiewicz 

• Robert Filipczak 

• Wręczenie Nagród w Konkursie na palmę MRM  

• Spotkanie w Miłochniewicach 

• Jubileusz 50 lat ślubu 

• Przekazanie wozu pożarniczego do OSP 

• Spotkanie Wielkanocne w Liceum Katolickie 

• Otwarcie Stadionu Miejskiego w Skierniewicach  

• Śniadanie biznesowe w Jatkach 

• Walne zgromadzenie ssrzr 

• Spotkanie Wielkanocne w Starostwie 

• Podpisanie umowy partnerskiej - Cuś dobrego 

• Spotkanie Wielkanocne COM 

• Spotkanie ws. Sali gimnastycznej 
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Radny Leszek Jarosiński zapytał jaka będzie wysokość tej dodatkowej kwoty przy budowie 

hali sportowej ? I czy na ul. Paska będzie kanalizacja deszczowa i czy ulica ta będzie 

dofinansowana z zewnątrz.  

 

Burmistrz Piotr Irla udzielił odpowiedzi. 

Tych prac dodatkowych przy budowie hali jest ok 11 na łączną kwotę 500 tys zł. 

Na ul. Paska po weekendzie majowym wchodzi wykonawca robót. Rozmawialiśmy z 

mieszkańcami o różnych rozwiązaniach. Ta droga została zaprojektowana z rowami 

odwadniającymi. One będą spełniać lepszą rolę niż kanalizacja deszczowa. W tym przypadku 

nie mamy dofinansowania na remont tej drogi ale te prace musiały być pilnie wykonane. 

Radny Stanisław Kabziński zapytał czy rowy na ul. Paska będą kopane ze spadkami? 

Burmistrz Piotr Irla udzielił odpowiedzi.   

Ukształtowanie terenu jest takie, że rowy będą ze spadkami i będą zwiększone średnice 

przepustów. 

 

Ad. 17 Interpelacje, zapytania. 

 

Radny Stanisław Kabziński wyjaśnił, że zagłosowali przeciwko zmianie budżetu bo w Rawie bardzo 

drogo buduje się drogi. Teraz mówi się o budowie ronda na ul. Opoczyńskiej i ul. Targowej a ja już 

wcześniej mówiłem o pasie wyłączeniowym  na ul. Targowej. Najlepiej i najtaniej została wykonana 

ul. Lenartowicza. 

 

Zastępca Burmistrza Artur Piotrowski zabrał głos w dyskusji. 

To nieprawda, że w Rawie drogi buduje się drogo. A ul. Lenartowicza wcale nie była taka tania. I na 

pewno nie ma na nią 50 letniej gwarancji.  

 

Radny Stanisław Kabziński powiedział, że wiele ulic w mieście jest źle wykonanych np. ul. Opoczyńska. 

 

Burmistrz Piotr Irla powiedział, że ul.Opoczyńska była wykonana jak burmistrzem był Pan Dariusz 

Misztal. I zapytał co Pan radny Kabziński zrobił wtedy, żeby ta droga była dobrze wykonana. 

 

Radny Stanisław Kabziński powiedział, że to był koniec kadencji Misztala. Ale że on mówił o pasie 

wyłączeniowym. 

 

Ad. 18 Sprawy różne. 

 

Radny Daniel łaski zabrał głos. 
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Powiedział, że w dniu wczorajszym uczestniczył w spotkaniu z wójtem Gminy Rawa Mazowiecka. 

Rozmowa dotyczyła drogi przy ul. Aleksandrówka. Jest konieczność  budowy tej drogi od podstaw. W 

spotkaniu uczestniczył także zastępca Burmistrza. Mam nadzieje, że niezależnie od wyniku wyborów 

temat ten nie ucichnie i będą dalej kontynuowane rozmowy. 

 

Głos zabrał Pan Marek Pałasz. 

Podziękował za zaproszenie na sesję. Podziękował także radnym, Burmistrzom i wszystkim 

naczelnikom za współprace w mijającej kadencji. 

Ponadto Pan Pałasz zaprosił wszystkich na spotkanie dotyczące profilaktyki, które odbędzie się  

4 kwietnia i złożył życzenia wielkanocne. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska i Burmistrz Miasta Piotr Irla podziękowali 

wszystkim radnym VIII kadencji na trud i pracę na rzecz naszego miasta. Wręczono listy z 

podziękowaniami i małe upominki. 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady Miasta Grażyna Dębska zakończyła obrady LX sesji Rady 

Miasta Rawa Mazowiecka VIII kadencji. 

 

Sesja trwała od 10-13.45.  

 

Protokół sporządziła : Katarzyna Madej 
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